
Rada Gminy Kalinowo 

Radni - Sesja 

Protokół nr XLII 

XLII Sesja w dniu 26 kwietnia 2023  

Obrady rozpoczęto 26 kwietnia 2023 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 11:03 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Aneta Budzińska  

2. Mieczysław Głębocki 

3. Lucjan Górski 

4. Małgorzata Karwowska 

5. Ilona Kierkla 

6. Iwona Kulbacka 

7. Dariusz Kuprewicz 

8. Marek Markiewicz 

9. Iwona Michniewicz 

10. Marek Nalewajko 

11. Mariola Raczyńska 

12. Tadeusz Rymarczyk 

13. Bogumiła Skarżyńska 

14. Tadeusz Suchański 

15. Krzysztof Wiśniewski 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Mieczysław Głębocki 

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Aneta Budzińska , Mieczysław Głębocki, Lucjan Górski, Ilona Kierkla, Iwona Kulbacka, 

Dariusz Kuprewicz, Marek Markiewicz, Iwona Michniewicz, Marek Nalewajko, Mariola 

Raczyńska, Tadeusz Rymarczyk, Bogumiła Skarżyńska, Tadeusz Suchański, Krzysztof 

Wiśniewski 

NIEOBECNI (1) 

Małgorzata Karwowska 



3. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń: 

a) protokół z 28 marca 2023 r. 

Głosowano w sprawie: 

protokół z 28 marca 2023 r..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Aneta Budzińska , Mieczysław Głębocki, Lucjan Górski, Ilona Kierkla, Iwona Kulbacka, 

Dariusz Kuprewicz, Marek Markiewicz, Iwona Michniewicz, Marek Nalewajko, Mariola 

Raczyńska, Tadeusz Rymarczyk, Bogumiła Skarżyńska, Tadeusz Suchański, Krzysztof 

Wiśniewski 

NIEOBECNI (1) 

Małgorzata Karwowska 

b) protokół z 6 kwietnia 2023 r. 

Głosowano w sprawie: 

protokół z 6 kwietnia 2023 r..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Aneta Budzińska , Mieczysław Głębocki, Lucjan Górski, Ilona Kierkla, Iwona Kulbacka, 

Dariusz Kuprewicz, Marek Markiewicz, Iwona Michniewicz, Marek Nalewajko, Mariola 

Raczyńska, Tadeusz Rymarczyk, Bogumiła Skarżyńska, Tadeusz Suchański, Krzysztof 

Wiśniewski 

NIEOBECNI (1) 

Małgorzata Karwowska 

 

4. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Andrzej Bezdziecki 

Szczegółowe omówienie sprawozdania znajduje się w nagraniu. 

 

- Marek Markiewicz: 

Odnośnie wniosku na drogę w Skomętnie, bo tam tez był składany. Jak sytuacja wygląda, bo 

coś nie widzę tutaj. 

 

- Mariusz Klepacki: 

Nie wiem skąd Pan Radny ma taką informację. Wniosek na drogę w Skomętnie nie był 

składany, gdyż nie jest jeszcze wydane pozwolenie na budowę. Mamy problem z GDDKiA. 

Nie uzgodniła nam projektu, wymaga przebudowy całego skrzyżowania z DK nr 16. Jesteśmy 

na etapie uzgodnień a to trwa miesiącami, więc nie wiem czy w tym roku uda się uzgodnić 

projekt budowlany. 

 



- Andrzej Bezdziecki: 

Ja jeszcze dopowiem Panie Marku, to jest wniosek z funduszu sołeckiego o ile dobrze pamiętam 

na przygotowanie projektu w tym roku i ten projekt w tym roku mam nadzieję będzie gotowy. 

Natomiast wnioskowanie i budowa to jest zupełnie inny temat 

 

- Iwona Michniewicz: 

Jeśli chodzi o wyprowadzkę Ośrodka Zdrowia z miejsca w którym teraz jest, czy sołtysi będą 

informowani? Wysyłane będą jakieś ogłoszenia aby je wywiesić? 

 

- Andrzej Bezdziecki; 

Będziemy informować wszystkich mieszkańców wszelkimi możliwymi  sposobami. Dzisiaj 

wygląda to w ten sposób, ze firma zapowiedziała, że wejdzie na teren budowy po długim 

weekendzie. Choć teraz widzę, że raczej ten termin się przesunie. Być może o tydzień, być 

może o dwa. Ja dzisiaj wyliczam, że do końca maja ośrodek będzie funkcjonował w tym 

budynku w którym funkcjonuje. Być może wejście do ośrodka będzie nie tym głównym 

wejściem tylko z boku. Do końca maja będzie to na pewno, a być może jeszcze pierwsze dni 

czerwca. A tu elastycznie będziemy podchodzili do wykonawcy. W momencie kiedy powie, że 

już nie chce nikogo na placu budowy to wtedy będziemy starali się przeprowadzkę zrobić, tak 

żeby było to jak najmniej uciążliwe. 

 

5. Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Gminy Kalinowo z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za 

2022rok. 

 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Anna Sawicka 

Omówienie sprawozdania znajduje się w nagraniu. 

 

6. Interpretacje radnych i zapytania sołtysów. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Marek Markiewicz: 

Panie Przewodniczący, Panie Wójcie tak tylko się przypominam o tym odkrzaczaniu tej drogi 

Skomętno, bo tam nie za koniecznie jest bezpieczna. Ta wewnętrzna o której przed chwilą 

mówiłem żeby po prostu zawczasu zadbać i to odkrzaczyć, a nie czekać bo już niestety 

wegetacja ruszyła i to pełną parą. Wiosnę mamy i tu dobrze by było zadbać o tę drogę. Głównie 

tam do mostu, jakby to rzec od Kalinowa jadąc z prawej strony. 

 

- Wiesław Wasiulewski; 

Ja mam pytanie. Co dalej z tymi drogami naszymi, na terenie gminy, sołectwie? Będzie sypana, 

będzie równana, co dalej? Nie jest to droga równa, koleiny są jeszcze po zimie. 

 

- Iwona Kulbacka: 

Bym chciała się dowiedzieć, czy gmina dostała już podatek z tego Gaz-Systemu? I jeszcze 

mieszkańcy się upominają, żeby może tak ładnie by było żeby Panią Radną zapraszać też na te 

nasze spotkania. Jednak Pani Agnieszka Skrocka też tam u nas pomaga, się udziela to byśmy 

chcieli, razem z niektórymi mieszkańcami, żeby po prostu była na takich otwarciach. 



 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) nadania nazwy ulicy w miejscowości Romoty; 

Omówienie uchwały: 

- Mariusz Klepacki 

Omówienie uchwały znajduje się w nagraniu. 

 

Głosowano w sprawie: 

nadania nazwy ulicy w miejscowości Romoty;.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Aneta Budzińska , Mieczysław Głębocki, Lucjan Górski, Ilona Kierkla, Iwona Kulbacka, 

Dariusz Kuprewicz, Marek Markiewicz, Iwona Michniewicz, Marek Nalewajko, Mariola 

Raczyńska, Tadeusz Rymarczyk, Bogumiła Skarżyńska, Tadeusz Suchański, Krzysztof 

Wiśniewski 

NIEOBECNI (1) 

Małgorzata Karwowska 

 

b) nadania nazwy ulicy w miejscowości Makosieje; 

Omówienie uchwały: 

- Mariusz Klepacki 

Omówienie uchwały znajduje się w nagraniu. 

 

Głosowano w sprawie: 

nadania nazwy ulicy w miejscowości Makosieje;.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Aneta Budzińska , Mieczysław Głębocki, Lucjan Górski, Ilona Kierkla, Iwona Kulbacka, 

Dariusz Kuprewicz, Marek Markiewicz, Iwona Michniewicz, Marek Nalewajko, Mariola 

Raczyńska, Tadeusz Rymarczyk, Bogumiła Skarżyńska, Tadeusz Suchański, Krzysztof 

Wiśniewski 

NIEOBECNI (1) 

Małgorzata Karwowska 

 

Uchwała nr XLII/275/2023 

 

c) określenia sezonu kąpielowego na terenie gminy Kalinowo; 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Mariusz Klepacki 

Omówienie  uchwały znajduje się w nagraniu. 



 

Głosowano w sprawie: 

określenia sezonu kąpielowego na terenie gminy Kalinowo;.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Aneta Budzińska , Mieczysław Głębocki, Lucjan Górski, Ilona Kierkla, Iwona Kulbacka, 

Dariusz Kuprewicz, Marek Markiewicz, Iwona Michniewicz, Marek Nalewajko, Mariola 

Raczyńska, Tadeusz Rymarczyk, Bogumiła Skarżyńska, Tadeusz Suchański, Krzysztof 

Wiśniewski 

NIEOBECNI (1) 

Małgorzata Karwowska 

 

Uchwała nr XLII/276/2023 

 

d) zmiany uchwały Nr XXXVI.244.22 Rady Gminy Kalinowo z dnia 21 grudnia 2022 r. w 

sprawie ustalenia regulaminów określających wysokość oraz szczegółowe warunki 

przyznawania nauczycielom dodatków motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz 

niektórych innych składników wynagrodzenia; 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Andrzej Bezdziecki 

Omówienie uchwały znajduje się w nagraniu. 

 

- Mariola Raczyńska 

Ja jedynie mogę do Pana Wójta się dołączyć, wynika to prawa oświatowego. Dzisiaj minimum 

musi być bardzo dobra ocena pracy. Kryteria są stawiane przez organ nadzoru pedagogicznego. 

Organ ten jest właściwie tak jak organ prowadzący, ma tylko udział jeżeli chodzi o kwestie 

finansowe. Natomiast jeżeli chodzi o kwestie dydaktyczne, wychowawcze i opiekę, 

profilaktykę zostaje to w gestii nadzoru pedagogicznego. Bo ja takie oceny też dokonuję 

u swoich dyrektorów i dzisiaj żeby dostąpić do konkursu, jeżeli chodzi o placówki oświatowe, 

przyszły pan dyrektor musi spełnić jeden podstawowy warunek – minimum ocena bardzo 

dobra. Natomiast ocena dobra praktycznie dyskwalifikuje dyrektora albo albo kandydata na 

dyrektora i to jest ten warunek, który musi być podjęty przez nas, żeby prawo oświatowe było 

spójne z tym co podejmujemy na sesjach. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały Nr XXXVI.244.22 Rady Gminy Kalinowo z dnia 21 grudnia 2022 r. w 

sprawie ustalenia regulaminów określających wysokość oraz szczegółowe warunki 

przyznawania nauczycielom dodatków motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz 

niektórych innych składników wynagrodzenia;.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 



Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Aneta Budzińska , Mieczysław Głębocki, Lucjan Górski, Ilona Kierkla, Iwona Kulbacka, 

Dariusz Kuprewicz, Marek Markiewicz, Iwona Michniewicz, Marek Nalewajko, Mariola 

Raczyńska, Tadeusz Rymarczyk, Bogumiła Skarżyńska, Tadeusz Suchański, Krzysztof 

Wiśniewski 

NIEOBECNI (1) 

Małgorzata Karwowska 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały Nr XXXVI.244.22 Rady Gminy Kalinowo z dnia 21 grudnia 2022 r. w 

sprawie ustalenia regulaminów określających wysokość oraz szczegółowe warunki 

przyznawania nauczycielom dodatków motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz 

niektórych innych składników wynagrodzenia;.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Aneta Budzińska , Mieczysław Głębocki, Lucjan Górski, Ilona Kierkla, Iwona Kulbacka, 

Dariusz Kuprewicz, Marek Markiewicz, Iwona Michniewicz, Marek Nalewajko, Mariola 

Raczyńska, Tadeusz Rymarczyk, Bogumiła Skarżyńska, Tadeusz Suchański, Krzysztof 

Wiśniewski 

NIEOBECNI (1) 

Małgorzata Karwowska 

 

Uchwała nr XLII/277/2023 

 

e) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2023-2035; 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Grażyna Suchocka 

Omówienie uchwały znajduje się w nagraniu. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2023-2035;.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Aneta Budzińska , Mieczysław Głębocki, Lucjan Górski, Ilona Kierkla, Iwona Kulbacka, 

Dariusz Kuprewicz, Marek Markiewicz, Iwona Michniewicz, Marek Nalewajko, Mariola 

Raczyńska, Tadeusz Rymarczyk, Bogumiła Skarżyńska, Tadeusz Suchański, Krzysztof 

Wiśniewski 

NIEOBECNI (1) 

Małgorzata Karwowska 



Uchwała nr XLII/278/2023 

 

f) zmian budżetu gminy Kalinowo na 2023 rok. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Grażyna Suchocka 

Omówienie uchwały znajduje się w nagraniu. 

Głosowano w sprawie: 

zmian budżetu gminy Kalinowo na 2023 rok..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Aneta Budzińska , Mieczysław Głębocki, Lucjan Górski, Ilona Kierkla, Iwona Kulbacka, 

Dariusz Kuprewicz, Marek Markiewicz, Iwona Michniewicz, Marek Nalewajko, Mariola 

Raczyńska, Tadeusz Rymarczyk, Bogumiła Skarżyńska, Tadeusz Suchański, Krzysztof 

Wiśniewski 

NIEOBECNI (1) 

Małgorzata Karwowska 

 

Uchwała nr XLII/279/2023 

 

8. Odpowiedzi na interpelacje radnych i zapytania sołtysów. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Andrzej Bezdziecki 

Jak zawsze zgodnie z kolejnością zgłaszanych problemów, Panie Marku ta droga została 

odkrzaczona już dwa miesiące temu, tak mniej więcej liczę. Także jest zrobiona bo poprzednio 

Pan zgłaszał. 

 

- Marek Markiewicz  

Jeszcze w Piętkach ta droga wewnętrzna na którą mamy dofinansowanie, też chyba nie cieszy 

się najlepszą jakością. 

 

- Andrzej Bezdziecki 

Dlatego będzie przebudowywana i będzie kładziony asfalt.  

Czyli jeden temat jest zamknięty. Generalnie jeśli chodzi o równanie dróg , jesteśmy w trakcie 

równania na terenie gminy. Wczoraj równiarka była na terenie Mazurowa, skąd miała przenieść 

się do Golubki, potem w kolejności Szczudły, Golubie itd. Druga równiarka pracowała  

w Prawdziskach, potem przeniosła się na Turowo, wraca w okolice Pana Sołtysa, także na 

pewno dotrą równiarki wszędzie. Oczywiście oczekujemy na Państwa zgłoszenia, bo kolejność 

dróg, ważność też odgrywa swoją rolę, natomiast w tej chwili już jest taki etap, bo część dróg 

myśmy zrobili wcześniej m. inn. Na Starych Cimochach i z Maż na Stare Cimochy też była 

równana. Niektóre trzeba poprawiać bo to była nie do końca dobra pora na równania. 

Pani Iwono kwota podatku za gaz była ujęta w projekcie budżetu, którą Państwo uchwalili 

w grudniu. W styczniu Gaz System łożył deklaracje podatkową i regularnie co miesiąc wpłaca 

pieniądze z podatku za gazociąg. A w sumie jest to kwota około dwóch milionów złotych  



w skali  całego roku. Ale żeby było jasne nie jest to kwota, która jest gdzieś z boku odkładana, 

ona jest normalnie w budżecie po stronie dochodowej. Czyli płacimy za energię elektryczną, 

która podrożała nie wiem ile razy, płacimy za ogrzewanie za węgiel, za który płaciliśmy więcej 

niż w ustawie węglowej, bo ponad 2 tys. zł za tonę ekogroszku, Budujemy wiele inwestycji 

drogowych w tym roku. Do większości musimy dokładać własnych środków, bo przetargi nie 

w każdym przypadku idą po naszej myśli. 

 

- Marek Markiewicz 

To byłbym wdzięczny za informację takim kanałem zdalnym, bo ja na przykład też nie jestem 

w stanie tam co miesiąc czy co tydzień sprawdzać czy takie zadanie wykonane. Informacji na 

temat wycinki drzew w Skomętnie. Dobrze, że było zrealizowane, tylko dobrze by było mnie 

poinformować. 

 

- Andrzej Bezdziecki 

Panie Marku, ale my codziennie prowadzimy mnóstwo prac na terenie gminy związanych  

z różnymi czynnościami. Trudno jest mi informować o wykonaniu bo to nie takie proste. Jeśli 

się jeździ w teren tak jak ja jeżdżę w teren po gminie i oglądam drogi i dziury w drogach, to 

wiem gdzie zostało zrobione a gdzie nie zostało zrobione. 

 

- Marek Markiewicz 

Będę wdzięczny za informację SMS-em, czymkolwiek żebym wiedział. Dziękuję. 

 

9. Wolne wnioski. 

- Mariola Raczyńska 

Szanowny Panie Wójcie bardzo bym prosiła jeszcze raz ponownie rozważyć ten problem 

podjazdu przy Ośrodku Zdrowia w Pisanicy. To chodzi o ludzi, którzy jeżdżą na wózkach. 

 

- Andrzej Bezdziecki 

Tam już jest rozstrzygnięty temat. Czekamy, bo jesteśmy umówieni z firmą. W tej chwili 

budowlańcy, firma z którą rozmawialiśmy robi co innego. Oni robili u nas, bo robili urząd, 

robili schody w Marcinowie i chcieliśmy żeby oni przeszli od razu do Pisanicy, ale niestety 

mieli umówione jakieś roboty. Sprawa jest dograna i jak tylko znajdą czas to będę robić 

Pisanicę. 

 

- Marek Markiewicz: 

Takie małe pytanko mam odnośnie dostępności i ewentualną taką informację ewentualnej 

potrzeby skorzystania naszych mieszkańców z tej świetlicy. Jakie godziny otwarcia? Kto 

będzie miał ten klucz? Ewentualnie jakiś numer telefonu? 

 

- Andrzej Bezdziecki 

Ta informacja będzie podana dla mieszkańców w najbliższym możliwym czasie i terminie 

zrobimy spotkanie z mieszkańcami w świetlicy już takie typowo robocze, gdzie określimy 

wspólnie pewne warunki korzystania z tego obiektu, bo ja już słyszę że jest zainteresowanie 

dość duże i to nie tylko wykorzystywaniem takim, jako że drzwi otwarte. Pracujemy nad tym, 

żeby był tam jakiś opiekun, który piecze jakąś nad tym będzie sprawował. Obiekt będzie 

otwarty, natomiast musimy uregulować pewne sprawy związane z wynajmowaniem tych 

pomieszczeń. Podobnie jak w Kalinowie ludzie są zainteresowani wynajęciem sali i o tym 

będziemy rozmawiali, będziemy informowali mieszkańców. Pani Sołtys dysponuje kluczami 

w tej chwili, ale co do szczegółów jeszcze chwila czasu. 

 



- Marek Markiewicz: 

To jeszcze tylko przypomniał mi się temat, bo ja wcześniej już wspominałem odnośnie tej 

świetlicy ku przestrodze aby nie powtórzyła się taka sytuacja jak w Zociach, żeby ten płot nam 

gdzieś nie ubył, bo te kamery są fajnie skierowane, ale bardziej tak na budynek. Mi się wydaje, 

że nie szkodziłoby tak przynajmniej chociaż straszaka, ale najlepiej aktywną taką kamerę na 

ten płot, bo płot to jest kwestia paru minut i jest rozebrany. 

 

- Andrzej Bezdziecki  

W świetlicy w Milewie, wszyscy którzy byli na otwarciu widzieli że jest założony monitoring 

skierowany na obiekt. Filmuje, nagrywa. Jest monitoring zamontowany. 

 

- Beata Gudanowska 

Proszę Państwa chciałbym podziękować za to, bo tak naprawdę przy tej inwestycji pracowało 

wiele osób. To nie jest zasługa przecież jednej jednostki, bo wiadomo żeby nie było tych 

środków z zewnątrz, gmina nie sięgnęłaby po nie i nie powstałby u nas taki obiekt. Także 

najpierw w pierwszej kolejności to trzeba jednak dla Państwa że furtkę nam otworzyli, 

Wójtowi, Sekretarzowi że jednak skorzystali i projekt piękny nam stworzyli, że się 

doczekaliśmy w końcu. Bo jednak jak wszyscy wiedzą, Ci którzy już wcześniej radnymi są, że 

nasza świetlica to już jest temat od 2007 roku. W momencie gdy likwidowaliśmy szkołę, 

jeszcze śp. Pan były Wójt obiecał nam że będziemy mieć. Ale w związku z tym że naszą 

strażnicę OSP strażacy nam ją udostępniali to nie było takiego pośpiechu żeby bardzo szybko 

robić. To szukaliśmy jakiś właśnie dogodniejszych warunków. Była taka możliwość, 

skorzystaliśmy. Bardzo dziękuję właśnie, że taki obiekt powstał. Dziękuję również Radzie, że 

się pochyliła nad tym i zagłosowała, żeby dołożyć te brakujące środki do tego budżetu. Jak 

również dziękuję jeszcze raz Gminie za to , że pomogła zorganizować te otwarcie, bo jednak 

bez pomocy Gminy tez by się to nie odbyło, bo na chwilę obecną no się nie oszukujmy jeszcze 

na razie nie mamy tych naczyń, tego wszystkiego, a to wszystko było pomocą Gminy, GOKu, 

tutaj Pana dyrektora. Za to wszystko serdecznie w imieniu mieszkańców i swoim dziękuję. 

 

- Andrzej Bezdziecki 

Szczegółowe podziękowania znajdują się na nagraniu. 

 

10. Zakończenie sesji. 

 

 

Przewodniczący 

Rada Gminy Kalinowo 

  

 

Przygotował(a): Anna Szyłak 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


